
  Ciechanów, dnia 07.07.2023r.   
WIMID.0003.34.2023    

 
 
Pani Edyta Rzeplińska – Filipowicz 
Radna Rady Miasta Ciechanów 

       
 

 

 

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej z dnia 29.06.2023r., wyjaśniam, że 

aktualnie nie został rozstrzygnięty nabór wniosków o dofinansowanie remontu ulicy 

Boh. Września, wobec powyższego planowanie nowych inwestycji w pasie 

drogowym w tej chwili jest niezasadne z uwagi na możliwość pozyskania środków na 

oczekiwany przez mieszkańców remont ulicy.   

Ponadto nadmieniam, że zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego „Bogusławskiego” w Ciechanowie (Uchwała Nr 348/XXXVII/09 Rady 

Miasta Ciechanów z dnia 27 sierpnia 2009 roku – Dz. U. Woj. Maz. Nr 145, poz. 

4432) obsługę przyległych działek przeznaczonych pod zabudowę usługową  

i mieszkaniową zaplanowano również z ul. Boh. Września. Wobec powyższego 

aktualnie wyznaczenie pasa postojowego na wysokości terenów oznaczonych na 

rysunku miejscowego planu jako U/MN i 1 MN, polegające na przebudowie chodnika, 

może w przyszłości kolidować z ich obsługą.   

 
 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 
/-/ Iwona Kowalczuk 

 
ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 

 
 
 
Do wiadomości:  

1. Adresat  
2. BRM wm.  
3. a/a 


